
PROCES VERBAL

A

încheiat azi, 21 martie 2024, cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al 
municipiului Zalău care s-a desfăşurat cu participarea fizică şi cu respectarea Hotărârii 
Consiliului Local nr. 239 din 29.07.2021.

La lucrările şedinţei Consiliului Local al Municipiului Zalău, din partea 

executivului Primăriei participă următorii: dna Marina-Bianca Fazacaş - secretar 

general al Municipiului Zalău, dna Claudia Ardelean - director Direcţia Administraţie 

Publică, dl Alexandru Pura - director Direcţia Patrimoniu, dl Claudiu Chiş - director 

adj. Direcţia Economică, dna Mihaela Onuţan - director Direcţia Resurse Umane, şefi 
serviciu din cadrul Primăriei Municipiului Zalău, dl Dănuţ Curea - director Direcţia 

^ Tehnică, dl Vlad Petre - arhitect şef - Direcţia Urbanism, şefi serviciu din cadrul 
Primăriei Municipiului Zalău.
Invitaţi: dna Dorina Baboş - director Direcţia de Asistenţă Socială Zalău, dl Marcel 
Adridan - director SADP Zalău, dl Kulcsar Szabo Andras - director economic S.C. 
Citadin Zalău S.R.L., dl Lucian Trif- director Poliţia Locală.

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Primăriei 
Municipiului Zalău, în data de 14.03.2024, a anunţului de convocare a Consiliului 
Local, întocmit în baza Dispoziţiei Primarului Municipiului Zalău nr. 169 din 
14.03.2023, precum şi prin intermediul presei locale (ordinea de zi a şedinţei, informaţii 
privind data, locul, ora şedinţei au fost publicate integral în ziarul local Magazin 
Sălăjean).

Convocarea consilierilor la lucrările şedinţei s-a asigurat prin mijloace telefonice 
şi prin e-mail, în ziua de 14.03.2024, cu precizarea datei, orei şi a locului de desfăşurare 
a şedinţei.
în continuare, am consemnat următoarele:
Dl preşedinte Teodor Bălăjel
Declar deschise lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului Local al municipiului 
Zalău, constatând că sunt prezenţi consilieri ai Consiliului Local al municipiului Zalău, 
astfel încât consiliul să poată lucra valabil, cvorumul legal fiind de minim 11 consilieri 
locali.
Precizez că au fost convocaţi toţi consilierii locali.
Constat că sunt prezenţi 21 consilieri locali, şedinţa este legal constituită şi îşi poate 
începe lucrările.

Consilierii prezenţi sunt: dl consilier Teodor Bălăjel, dl consilier Dan Bercean, 
dl consilier Râul Dragoş, dl consilier Nicolae Fazakas, dl consilier Claudiu Breje, dna 
consilier Ramona Goga, dl consilier Florin Morar, dna consilier Mihaela Mureşan, dna 
consilier Ioana Tuduce, dl consilier Mihai Crişan, dl consilier Zoltân Takâcs, dna 
consilier Gabriela Olar, dl consilier Aurel Mircea Bican, dl consilier Zsolt Miklos
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Bogdan, dl consilier Alin Guler, dl consilier Iulian Popiţ, dl consilier Gheorghe Taloş, 
dna consilier Amalia Găvriluţ, dl consilier loan Şerban, dna consilier Anda-Maria 
Ciobanu, dl consilier Alexandru Lakatos.

*

DI preşedinte Teodor Bălăjel - La solicitarea doamnei Secretar general.

Supun la vot Procesul verbal al Şedinţei ordinare a Consiliului local din data de 8 
februarie 2024. Menţionez că la această şedinţă,
desfăşurată cu prezenţa fizică a consilierilor locali, au fost prezenţi 20 consilieri locali. 

A lipsit dl consilier Lakatos Alexandru.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Dl consilier Aurel Mircea Bican nu a participat.
Dl consilier Iulian Popiţ nu a participat.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

^ Supun la vot Procesul verbal al Şedinţei extraordinare a Consiliului local din data de 
16 februarie 2024. Menţionez că la această şedinţă desfăşurată Online au fost prezenţi 
toţi consilierii locali.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Dl consilier Aurel Mircea Bican nu a participat.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

*

Supun la vot Procesul verbal al Şedinţei extraordinare a Consiliului local din data de 
29 februarie 2024. Menţionez că la această şedinţă desfăşurată online au fost prezenţi 
toţi consilierii locali.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Solicit avizul comisiilor de la preşedintele fiecărei 
^ comisii, pentru proiectele de hotărâri:

Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond fiinciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Vă propun spre aprobare ordinea de zi a prezentei 
şedinţe, aşa cum este primită de fiecare dintre dumneavoastră şi postată pe site.
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Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt. 
Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la dezbaterea punctelor înscrise pe aceasta.

Ordine de zi
pentru şedinţa ordinară a Consiliului local al municipiului Zalău 

din data de 21 martie 2024, ora 09:00

1. Proiect de hotărâre privind completarea Regulamentului serviciului de administrare 
a domeniului public şi privat al municipiului Zalău - activitatea de administrare, 
întreţinere şi exploatare a parcărilor aparţinând domeniului public şi privat al 
Municipiului Zalău, aprobat prin H.C.L. nr. 66 din 31.03.2022, cu modificările şi 
completările ulterioare.
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism „Plan Urbanistic 
Zonal pentru schimbare UTR din ISP2 în zona de locuinţe semicolective* situat în 
Zalău, strada Romană nr. 3, pentru imobilul format din teren proprietate privată a S.C.

W D.L.S. EDIFICE S.R.L, înscris în C.F.
1.161,00 mp, cu casă.
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism „Plan Urbanistic de 
Detaliu pentru construire hale de depozitare”, str. Şoseaua ocolitoare - Centura, nr. 140, 
beneficiari Bălăjel Sergiu-Dan şi Buboi Gabriel Alin.
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism „PLAN 
URBANISTIC ZONAL ÎN VEDEREA MODIFICĂRII INDICATORILOR 

URBANISTICI - situat în intravilanul municipiului Zalău, Bd. Mihai Viteazul nr. 83, 
în suprafaţă de 251.526,00 mp., beneficiar S.C. Michelin România S.A.
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea radierii dreptului de servitute de trecere 
lăţime de 4 m şi o lungime de 65,70 m., înscris în Cartea Funciară nr. 61014 Zalău şi 
în Cartea Funciară nr. 61021 Zalău, asupra imobilelor proprietatea publică a 
Municipiului Zalău.
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice, faza DALI, 
aferentă obiectivului de investiţii „Creşterea eficienţei energetice a Şcolii Gimnaziale 
„luliu Maniu” din municipiul Zalău”.
7. Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii publici şi 
personalul contractual din cadrul Aparatului de specialitate al primarului municipiului 
Zalău şi a Direcţiei publice comunitare de evidenţă a persoanelor Zalău precum şi din 
cadrul serviciilor publice din subordinea Consiliului Local al municipiului Zalău. 
S.Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul contractual 
din cadrul clubului sportiv „Sport Club Municipal Zalău” organizat ca instituţie publică 
în subordinea Consiliului Local al Municipiului Zalău.
9.Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul privat în domeniul public 
al Municipiului Zalău a imobilelor terenuri intravilane necesare asigurării tramei 
drumurilor publice: strada Ion Neculce, strada Petre Ispirescu şi strada Ion Creangă 
situate în Municipiul Zalău.

nr. 54823 Zalău, nr. cad. 54823, în suprafaţă de

, cu o
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10. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de încheiere al exerciţiului bugetar 
pe anul 2023 al Municipiului Zalău.
11. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Acord de Parteneriat între 
Municipiul Zalău şi Asociaţia Club Sportiv Florian's Fighting Sport, pentru organizarea 
Galei de box Profesionist „ASALT ÎN RING”.
12. Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unor bunuri 
imobile/spaţii (săli de sport, săli clasă, terenuri alte spaţii/terenuri) - temporar 
disponibile, proprietatea publică a Municipiului Zalău, aflate în administrarea unităţilor 
de învăţământ din Municipiul Zalău.
13. Proiect de hotărâre privind propunerea de schimbare a destinaţiei în vederea 
demolării construcţiei Clădire WC, identificată în Cartea Funciară nr. 66109, nr. 
cadastral 66109-C4-Şcoala Gimnazială „Simion Bămuţiu” Zalău.
14. Proiect de hotărâre privind prelungirea contractului de asociere în participaţiune nr. 
6784 din 04.05.1999, încheiat între Municipiul Zalău şi S.C. Mol România Petroleum 
Products S.R.L., prin încheierea unui act adiţional.

^ 15.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice, faza
DALI, pentru obiectivul de investiţii „Creşterea eficienţei energetice a Şcolii Mihai 
Eminescu - Corp B şi Sala de Sport, din municipiul Zalău”.
16.Proiect de hotărâre privind actualizarea Devizului general, faza PT, pentru 
obiectivul de investiţie „Regenerare urbană zona CET Zalău”.
ly.Proiect de hotărâre privind aprobarea „Studiului de delimitare a zonelor de 
regenerare urbană din municipiul Zalău”.
15. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 1, punctul nr. 2 a H.C.L. nr. 62 
din 29 februarie 2024 privind aprobarea nivelului mediu lunar al subvenţiei şi tipurile 
de servicii sociale pentru care se acordă subvenţie din bugetul local al Municipiului 
Zalău, precum şi valoarea totală a subvenţiei alocate în anul 2024, pe fiecare asociaţie 
şi fundaţie în parte.
19. Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatelor inventarierii patrimoniului 
Municipiului Zalău pe anul 2023.
20. Proiect de hotărâre privind emiterea acordului Municipiului Zalău în vederea 
intabulării dreptului de proprietate, în domeniul privat, 
terenului intravilan identificat cu număr cadastral 77301, în suprafaţă de 22 mp., 
respectiv a terenului intravilan identificat cu număr cadastral 77306, în suprafaţă de 
143 mp., necesare asigurării tramei drumului public strada Bucureştiului şi trecerea 
acestora din domeniul privat în domeniul public al Municipiului Zalău.
21. Proiect de hotărâre privind emiterea 
vederea intabulării dreptului de proprietate,
terenului intravilan de 224 mp., identificat cu număr cadastral 76193, liber de 
necesar asigurării tramei drumului public strada Bucureştiului şi trecerea acestuia din 
domeniul privat în domeniul public al Municipiului Zalău.
22. Proiect de hotărâre privind emiterea acordului Municipiului Zalău în vederea 
intabulării dreptului de proprietate, în domeniul privat, asupra terenului intravilan de 
30 mp, identificat cu număr cadastral 77356, liber de sarcini, necesar asigurării tramei

asupra

acordului Municipiului Zalău în 
în domeniul privat, asupra

sarcini.
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drumului public strada Slt. Tuşer Teodor şi trecerea acestuia din domeniul privat în 
domeniul public al Municipiului Zalău.
23. Proiect de hotărâre privind aprobarea Listei definitive privind stabilirea ordinii de 
prioritate în soluţionarea cererilor de locuinţe pentru tineri - ANL.
24. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Municipiului Zalău 
aprobat pentru anul 2024 şi a bugetului activităţilor finanţate integral sau parţial din 
venituri proprii, precum şi modificarea listei de investiţii aprobată pentru anul 2024.
25. Raportul Primarului municipiului Zalău privind starea economică, socială şi de 
mediu în Municipiul Zalău pentru anul 2023.
26. Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de oportunitate pentru 
fundamentarea achiziţiei de autobuze electrice, echipate cu sisteme ITS 
pentru transportul public local de persoane în municipiul Zalău, finanţate prin PRNV 
2021-2027 şi a Studiului de trafic pentru fundamentarea achiziţiei de autobuze 
electrice, echipate cu sisteme ITS şi a modernizării, respectiv amenajării unei autobaze 
secundare pentru serviciul de transport public local de persoane în municipiul 
Zalău, finanţate prin PRNV 2021-2027.
27. Proiect de hotărâre privind actualizarea Planului de acţiune al Politicii publice 
privind reducerea deficitului de locuri de parcare şi eficientizarea modului de utilizare 
a parcărilor publice aparţinând domeniului public şi privat al Municipiului Zalău, 
aprobat prin Hotărârea Consiliului Local nr. 165 din 24.05.2018.
28. Proiect de hotărâre privind aprobarea Listei de repartizare a locuinţelor pentru tineri, 
destinate închirierii - ANL.
29 .Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice aferente 
lucrării „Reparaţii capitale tronson drum str. Făgetului - str. Constanţei - str. 
Meteorologiei” din municipiul Zalău.
Diverse

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Vă solicit să anunţaţi interesul personal şi numărul 
proiectului de hotărâre la care aveţi un interes personal, astfel cum este definit de art. 

^ 228 la alin. 1 Cod administrativ şi la care nu veţi participa.
DI consilier Iulian Popiţ - La proiectul de hotărâre numărul 7, nu particip.
Dl consilier loan Şerban - La proiectul de hotărâre numărul 7, nu particip.
Dl consilier Mihai Crişan - La proiectul de hotărâre numărul 19, nu particip.
Dl consilier Claudiu Breje - La proiectul de hotărâre numărul 19, nu particip.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la dezbaterea 
punctelor înscrise pe aceasta.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
1 .Proiect de hotărâre privind completarea Regulamentului serviciului de administrare 
a domeniului public şi privat al municipiului Zalău - activitatea de administrare, 
întreţinere şi exploatare a parcărilor aparţinând domeniului public şi privat al
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Municipiului Zalău, aprobat prin H.C.L. nr. 66 din 31.03.2022 cu modificările şi 
completările ulterioare.
Proiectul de hotărâre a urmat procedura de transparenţă decizională, prevăzută de 
Legea nr. 52/2003. In această etapă nu s-au înregistrat propuneri, sugestii sau opinii cu 
valoare de recomandare.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Am schimbat puţin regulamentul pentru a avea un acces nediscrimatoriu şi permanent 
la staţiile de încărcare electrice. La ora actuală avem două staţii de încărcare electrică. 
In viitorul apropiat o să mai avem 10 staţii de încărcare a autovehicolelor electrice, 
amplasate tot în parcări publice de pe raza municipiului şi am constatat că sunt anumite 
abateri în zona respectivă şi vrem să intrăm cu un regulament nou, ca să gestionăm mai 
bine problema în zona respectivă.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

IP Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind completarea 

Regulamentului serviciului de administrare a domeniului public şi privat al 
municipiului Zalău - activitatea de administrare, întreţinere şi exploatare a parcărilor 
aparţinând domeniului public şi privat al Municipiului Zalău, aprobat prin H.C.L. nr. 
66 din 31.03.2022 cu modificările şi completările ulterioare.

Se adoptă hotărârea nr. 66

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism „Plan Urbanistic 
Zonal pentru schimbare UTR din ISP2 în zona de locuinţe semicolective* situat în 
Zalău, strada Romană nr. 3, pentru imobilul format din teren proprietate privată a S.C. 
D.L.S. EDIFICE S.R.L, înscris în C.F. nr. 54823 Zalău, nr. cad. 54823, în suprafaţă de 
1.161,00 mp, cu casă.

♦ Proiectul de hotărâre a urmat procedura de transparenţă decizională, prevăzută de 

Legea nr. 52/2003. în această etapă nu s-au înregistrat propuneri, sugestii sau opinii 
valoare de recomandare.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
documentaţiei de urbanism „Plan Urbanistic Zonal pentru schimbare UTR din ISP2 în 
zona de locuinţe semicolective* situat în Zalău, strada Romană nr. 3, pentru imobilul 
format din teren proprietate privată a S.C. D.L.S. EDIFICE S.R.L, înscris în C.F. nr. 
54823 Zalău, nr. cad. 54823, în suprafaţă de 1.161,00 mp, cu casă.

cu

Se adoptă hotărârea nr. 67
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Dl preşedinte Teodor Bălăjel
3.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism „Plan Urbanistic de 
Detaliu pentru construire hale de depozitare”, str. Şoseaua ocolitoare - Centura, nr. 140, 
beneficiari Bălăjel Sergiu-Dan şi Buboi Gabriel Alin.
Proiectul de hotărâre a urmat procedura de transparenţă decizională, prevăzută de 
Legea nr. 52/2003. In această etapă nu s-au înregistrat propuneri, sugestii sau opinii cu 
valoare de recomandare.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău 
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
DI consilier Aurel Bican - Am văzut, în ultima perioadă, foarte multe accese pe 
şoseaua ocolitoare, care, în curând, va deveni variantă ocolitoare. Să ştiţi că regimul 
unei variante ocolitoare este de a circula cu 90 km/h. Dacă sunt accese directe de la 
proprietăţi, acest regim de viteză nu se mai poate institui şi atunci vom fi nevoiţi să 
circulăm pe un tronson al variantei ocolitoare cu 90 km/h, care este şi scopul întregii 
investiţii, pe aici o să ajungem să circulăm cu 50 km/h. Ar trebui luat în vedere şi 
în ultimul moment, ca în acea zonă să se facă drumuri colectoare care să conveargă în 
intersecţii, pentru a putea fi dirijate şi pentru a putea stabili un regim de viteză de 90 
km/h, care ne va fi foarte folositor pentru a putea dirija volumele de trafic la care ne 
aşteptăm.
Nu ştiu ce s-a întâmplat până acum, după cum bine ştiţi sunt doar de o lună consilier 
local şi am constatat aceste lucruri, din mers.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dumneavoastră cunoaşteţi, deaorece aţi mai făcut 
parte din Consiliul Local chiar în momentul construirii părţii de la Aghireş spre 
Hereclean.
Avem în vedere acele drumuri colectoare, mai ales în zonele unde sunt multe 
din centură şi să îngllobăm aceste accese în drumurile colectoare. S-au dat aveize 
provizorii în comisia de urbanism pentru astfel de accese.

^ Propunerea dumneavoastră este pertinentă şi o să ţinem cont de ea.
Dl consilier Aurel Bican - Am fost implicat în acţiunea respectivă, dar atunci nu 
accese la proprietăţile private.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Ştim cu toţii că în proximitatea autostrăzilor, a 
şoselelor ocolitoare, se dezvoltă foarte mult mediul de afaceri şi nu este normal să 
stopăm aceste dezvoltări.
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
documentaţiei de urbanism „Plan Urbanistic de Detaliu pentru construire hale de 
depozitare”, str. Şoseaua ocolitoare - Centura, nr. 140, beneficiari Bălăjel Sergiu-Dan 
şi Buboi Gabriel Alin.

, acum.

accese

erau
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Se adoptă hotărârea nr. 68

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
4.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism „PLAN 
URBANISTIC ZONAL ÎN VEDEREA MODIFICĂRII INDICATORILOR 
URBANISTICI - situat în intravilanul Municipiului Zalău, Bd. Mihai Viteazul nr. 83, 
în suprafaţă de 251.526,00 mp., beneficiar S.C. Michelin România S.A.
Proiectul de hotărâre a urmat procedura de transparenţă decizională prevăzută de Legea 
nr. 52/2003. în această etapă nu s-au înregistrat propuneri, sugestii sau opinii cu valoare 
de recomandare.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Dl consilier Iulian Popiţ nu a participat.
Dl consilier loan Şerban nu a participat.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
documentaţiei de urbanism „PLAN URBANISTIC ZONAL ÎN VEDEREA 
MODIFICĂRII INDICATORILOR URBANISTICI situat în intravilanul 
Municipiului Zalău, Bd. Mihai Viteazul nr. 83, în suprafaţă de 251.526,00 mp., 
beneficiar S.C. Michelin România S.A.

Se adoptă hotărârea nr. 69

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
5.Proiect de hotărâre privind aprobarea radierii dreptului de servitute de trecere, cu o 
lăţime de 4 m şi o lungime de 65,70 m., înscris în Cartea Funciară nr. 61014 Zalău şi 
în Cartea Funciară nr. 61021 Zalău, asupra imobilelor proprietatea publică a 
Municipiului Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Dl consilier Dan Bercean nu a participat.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea radierii 
dreptului de servitute de trecere, cu o lăţime de 4 m şi o lungime de 65,70 m., înscris 
în Cartea Funciară nr. 61014 Zalău şi în Cartea Funciară nr. 61021 Zalău, 
imobilelor proprietatea publică a Municipiului Zalău.

*

Se adoptă hotărârea nr. 70

asupra

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
6.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice, faza DALI, 
aferentă obiectivului de investiţii „Creşterea eficienţei energetice a Şcolii Gimnaziale 
„luliu Maniu” din municipiul Zalău”.
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Iniţiator; Primarul Municipiului Zalău 
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Devizul acestor lucrări se ridică la aproximativ 33 
milioane lei cu TVA şi dumneavoastră aţi observat din deviz că, practic, aceste lucrări 
de eficienţă energetică şi nu numai lucrările care trebuie făcute pentru obţinere aviz 
ISU sunt foarte costisitoare, dar mergem în continuare cu proiectele de hotărâre, să 
vedem pe ce program de finanţare le includem.
Dna consilier Gabriela Olar — Este foarte bine că se reabilitează, însă în incinta 
clădirii şcolii „luliu Maniu” se află şi Palatul Copiilor.
In momentul în care se intră în reabilitare, clauza contractuală pe care o am pentru 
comodat este că contractul meu ar fi valabil până la intrarea efectivă a reabilitării. Asta 
mă duce cu gândul la faptul că în momentul în care şcoala intră în reabilitare. Palatul 
Copiilor ar trebui să fie relocat undeva.
Palatul Copiilor nu are nici magazie, nu avem unde depozita nimic, nu avem nici 
prsonal prin care să putem muta şcoala mai departe.
Dacă puteţi să îmi spuneţi ce se va întâmpla sau cum va decurge reabilitarea, ar trebui 
să ştiu şi eu din timp.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - în procesul de reabilitare, doar dacă constructorul 
o să poată să execute lucrările, o să relocăm anumite clase. Doamna director, nu o să 
vă pierdeţi contractul.
Dna consilier Gabriela Olar - în deviz am văzut că sunt şi lucrări de modernizare şi 
asta înseamnă că pe lângă eficienţă, partea de exterior, se vor executa lucrări şi în 
interior.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Nu o să fiţi trată diferit faţă de cum sunt trataţi celelalte 
clase care îşi desfăşoară activitatea în acest moment, în locaţia respectivă.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Un sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
documentaţiei tehnico-economice, faza DALI, aferentă obiectivului de investiţii 

A „Creşterea eficienţei energetice a Şcolii Gimnaziale „luliu Maniu” din municipiul 
Zalău”.

nu

Se adoptă hotărârea nr. 71

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
T.Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii publici şi 
personalul contractual din cadrul Aparatului de specialitate al primarului municipiului 
Zalău şi a Direcţiei publice comunitare de evidenţă a persoanelor Zalău, precum şi din 
cadrul serviciilor publice din subordinea Consiliului Local al municipiului Zalău. 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 18 voturi. împotrivă? - Un sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Dl consilier loan Şerban nu a participat.
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Dl consilier Iulian Popiţ nu a participat.
Dl consilier Teodor Bălăjel nu a participat.
Cu 18 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind stabilirea salariilor 
de bază pentru funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul Aparatului de 
specialitate al primarului municipiului Zalău şi a Direcţiei publice comunitare de 
evidenţă a persoanelor Zalău precum şi din cadrul serviciilor publice din subordinea 
Consiliului Local al municipiului Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 72

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
8.Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul contractual 
din cadrul clubului sportiv „Sport Club Municipal Zalău” organizat ca instituţie publică 
în subordinea Consiliului Local al Municipiului Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Un sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind stabilirea salariilor 
de bază pentru personalul contractual din cadrul clubului sportiv „Sport Club 
Municipal Zalău” organizat ca instituţie publică în subordinea Consiliului Local al 
Municipiului Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 73

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
9.Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul privat în domeniul public 
al Municipiului Zalău a imobilelor terenuri intravilane, necesare asigurării tramei 
drumurilor publice: strada Ion Neculce, strada Petre Ispirescu şi strada Ion Creangă 
situate în Municipiul Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Un sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea trecerii din 
domeniul privat în domeniul public al Municipiului Zalău a imobilelor terenuri 
intravilane, necesare asigurării tramei drumurilor publice: strada Ion Neculce, strada 
Petre Ispirescu şi strada Ion Creangă situate în Municipiul Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 74

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
lO.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de încheiere a exerciţiului bugetar pe 
anul 2023 al Municipiului Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
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DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Un sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea contului 
de încheiere a exerciţiului bugetar pe anul 2023 al Municipiului Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 75

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
11.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Acord de Parteneriat între 
Municipiul Zalău şi Asociaţia Club Sportiv Florian’s Fighting Sport, pentru 
organizarea Galei de box Profesionist „ASALT ÎN RING”.
Iniţiator; Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Un sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea încheierii 
unui Acord de Parteneriat între Municipiul Zalău şi Asociaţia Club Sportiv Florian’s 
Fighting Sport, pentru organizarea Galei de box Profesionist „ASALT ÎN RING”.

Se adoptă hotărârea nr. 76

DI preşedinte Teodor Bălăjel
12.Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unor bunuri 
imobile/spaţii (săli de sport, săli clasă, terenuri alte spaţii/terenuri) - temporar 
disponibile, proprietatea publică a Municipiului Zalău, aflate în administrarea unităţilor 
de învăţământ din Municipiul Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Un sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind închirierea prin 
licitaţie publică a unor bunuri imobile/spaţii (săli de sport, săli clasă, terenuri alte 
spaţii/terenuri) - temporar disponibile, proprietatea publică a Municipiului Zalău, aflate 
în administrarea unităţilor de învăţământ din Municipiul Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 77

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
13.Proiect de hotărâre privind propunerea de schimbare a destinaţiei în vederea 
demolării construcţiei Clădire WC, identificată în Cartea Funciară nr. 66109, nr. 
Cadastral 66109-C4-Şcoala Gimnazială „Simion Bămuţiu” Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Un sunt. Abţineri? - Nu sunt.
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Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privindProiect de 
hotărâre privind propunerea de schimbare a destinaţiei în vederea demolării 
construcţiei Clădire WC, identificată în Cartea Funciară nr. 66109, nr. Cadastral 66109- 
C4-Şcoala Gimnazială „Simion Bămuţiu” Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 78

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
14.Proiect de hotărâre privind prelungirea contractului de asociere în participaţiune nr. 
6784 din 04.05.1999, încheiat între Municipiul Zalău şi S.C. Mol România Petroleum 
Products S.R.L., prin încheierea unui act 12dditional.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Un sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind prelungirea 
contractului de asociere în participaţiune nr. 6784 din 04.05.1999, încheiat între 
Municipiul Zalău şi S.C. Mol România Petroleum Products S.R.L., prin încheierea unui 
act 12dditional.

Se adoptă hotărârea nr. 79

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
15.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice, faza 
DALI, pentru obiectivul de investiţii „Creşterea eficienţei energetice a Şcolii Mihai 
Eminescu - Corp B şi Sala de Sport, din municipiul Zalău”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Un sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
documentaţiei tehnico-economice, faza DALI, pentru obiectivul de investiţii 
„Creşterea eficienţei energetice a Şcolii Mihai Eminescu - Corp B şi Sala de Sport, din 
municipiul Zalău”.

Se adoptă hotărârea nr. 80

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
16.Proiect de hotărâre privind actualizarea Devizului general, faza PT, pentru 
obiectivul de investiţie „Regenerare urbană zona CET Zalău”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel — Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Mihai Crişan - Această majorare este eligibilă din fonduri sau trebuie să 
o dăm din bugetul local?
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Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Această majorare este o rezervă de implementare din 
bugetul local. Sunt convins că aţi studiat proiectul. Undeva, rezerva de implementare 
era la aproximativ 1,7 milioane şi acum este aproximativ 2,5 milioane.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 16 voturi. îrnpotrivă? - Nu sunt.
Abţineri? - dl consilier Claudiu Breje, dl consilier Florin Morar, dna consilier Mihaela 
Mureşan, dl consilier Mihai Crişan, dl consilier Aurel Mircea Bican.
Cu 16 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind actualizarea 
Devizului general, faza PT, pentru obiectivul de investiţie „Regenerare urbană zona 
CET Zalău”.

Se adoptă hotărârea nr. 81

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
17.Proiect de hotărâre privind aprobarea „Studiului de delimitare a zonelor de 
regenerare urbană din municipiul Zalău”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea „Studiului 
de delimitare a zonelor de regenerare urbană din municipiul Zalău”.

Se adoptă hotărârea nr. 82

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
18.Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 1, punctul nr. 2 a H.C.L. nr. 62 
din 29 februarie 2024 privind aprobarea nivelului mediu lunar al subvenţiei şi tipurile 
de servicii sociale pentru care se acordă subvenţie din bugetul local al Municipiului 
Zalău, precum şi valoarea totală a subvenţiei alocate în anul 2024 pe fiecare asociaţie 
şi fundaţie în parte.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - în fiecare an alocăm acea sumă pentru servicii sociale; 
de această dată, s-a strecurta o greşeală în ceea ce priveşte Centrul de zi pentru copii, 
activitate gestionată de Protopopiatul Zalău, este vorba despre numărul de beneficiari, 
care a crescut de la 23 de beneficiari la 24 de beneficiari, adică cu un beneficiar, iar 
suma alocată rămâne care s-a alocat în Hotărârea Consiliului Local din data de 
29.02.2024.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Dl consilier Mihai Crişan nu a participat.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind modificarea Anexei 
nr. 1, punctul nr. 2 a H.C.L. nr. 62 din 29 februarie 2024 privind aprobarea nivelului
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mediu lunar al subvenţiei şi tipurile de servicii sociale pentru care se acordă subvenţie 
din bugetul local al Municipiului Zalău, precum şi valoarea totală a subvenţiei alocate 
în anul 2024 pe fiecare asociaţie şi fundaţie în parte.

Se adoptă hotărârea nr. 83

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
19.Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatelor inventarierii patrimoniului 
Municipiului Zalău pe anul 2023.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel — Dacă sunt discuţii?
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Suma bunurilor corporale şi necorporale ale 
Municipiului Zalău, inventariate la data de 30.09.2023, care aparţin domeniului public 
şi privat al Municipiului Zalău, se ridică la 1.517.807,312 lei. La aceste bunuri se mai 
adaugă bunuri care aparţin Consiliului Local şi lista de investiţii aflată în derulare. 
Acestea adunate ar înseamnă „averea” Municipiului Zalău.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Dl consilier Mihai Crişan nu a participat.
Dl consilier Claudiu Breje nu a participat.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea rezultatelor 
inventarierii patrimoniului Municipiului Zalău pe anul 2023.

Se adoptă hotărârea nr. 84

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
20.Proiect de hotărâre privind emiterea acordului Municipiului Zalău în vederea 

^ intabulării dreptului de proprietate
^ terenului intravilan identificat cu număr cadastral 77301, în suprafaţă de 22 mp., 

respectiv a terenului intravilan identificat cu număr cadastral 77306, în suprafaţă de 
143 mp., necesare asigurării tramei drumului public strada Bucureştiului şi trecerea 
acestora din domeniul privat în domeniul public al Municipiului Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind emiterea acordului 
Municipiului Zalău în vederea intabulării dreptului de proprietate, în domeniul privat, 
asupra terenului intravilan identificat cu număr cadastral 77301, în suprafaţă de 22 
mp., respectiv a terenului intravilan identificat cu număr cadastral 77306, în suprafaţă 
de 143 mp., necesare asigurării tramei drumului public strada Bucureştiului şi trecerea 
acestora din domeniul privat în domeniul public al Municipiului Zalău.

în domeniul privat, asupra
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Se adoptă hotărârea nr. 85

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
21.Proiect de hotărâre privind emiterea acordului Municipiului Zalău în 
vederea intabulării dreptului de proprietate, în domeniul privat, asupra 
terenului intravilan de 224 mp., identificat cu număr cadastral 76193, liber de sarcini, 
necesar asigurării tramei drumului public strada Bucureştiului şi trecerea acestuia din 
domeniul privat în domeniul public al Municipiului Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind emiterea acordului 
Municipiului Zalău în vederea intabulării dreptului de proprietate, în domeniul privat, 
asupra terenului intravilan de 224 mp, identificat cu număr cadastral 76193, liber 
de sarcini, necesar asigurării tramei drumului public strada Bucureştiului şi trecerea 
acestuia din domeniul privat în domeniul public al Municipiului Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 86

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
22.Proiect de hotărâre privind emiterea acordului Municipiului Zalău în vederea 
intabulării dreptului de proprietate, în domeniul privat, asupra terenului intravilan de 
30 mp, identificat cu număr cadastral 77356, liber de sarcini, necesar asigurării tramei 
drumului public strada Slt.Tuşer Teodor şi trecerea acestuia din domeniul privat în 
domeniul public al Municipiului Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind emiterea acordului 
Municipiului Zalău în vederea intabulării dreptului de proprietate, în domeniul privat, 
asupra terenului intravilan de 30 mp, identificat cu număr cadastral 77356, liber de 
sarcini, necesar asigurării tramei drumului public strada Slt.Tuşer Teodor şi trecerea
acestuia din domeniul privat în domeniul public al Municipiului Zalău.

*

Se adoptă hotărârea nr. 87

DI preşedinte Teodor Bălăjel
23 .Proiect de hotărâre privind aprobarea Listei definitive privind stabilirea ordinii de 
prioritate în soluţionarea cererilor de locuinţe pentru tineri - ANL.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
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Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea Listei 
definitive privind stabilirea ordinii de prioritate în soluţionarea cererilor de locuinţe 
pentru tineri - ANL.

Se adoptă hotărârea nr. 88

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
24.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Municipiului Zalău 
aprobat pentru anul 2024 şi a bugetului activităţilor finanţate integral sau parţial din 
venituri proprii, precum şi modificarea listei de investiţii aprobată pentru anul 2024. 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului 
local al Municipiului Zalău aprobat pentru anul 2024 şi a bugetului activităţilor 
finanţate integral sau parţial din venituri proprii, precum şi modificarea listei de 
investiţii aprobată pentru anul 2024.

Se adoptă hotărârea nr. 89

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
25.Raportul Primarului municipiului Zalău privind starea economică, socială şi de 
mediu în Municipiul Zalău pentru anul 2023.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Sunt convins că aţi studiat acest raport, consider că 
este un raport complet care scoate în evidenţă starea economică care este în creştere, 
starea socială şi de mediu, unde încercăm să fim un oraş curat care să ofere condiţii de 
vieţuire din ce în ce mai bune. Toate acestea rezultă ca urmare a implementării 
proiectelor aprobate de dumneavoastră, coordonate de noi şi ne dorim ca şi calitatea 
vieţii în Municipiul Zalău să fie una bună.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
26.Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de oportunitate pentru 
fundamentarea achiziţiei de autobuze electrice, echipate cu sisteme ITS 
pentru transportul public local de persoane în Municipiul Zalău, finanţate prin PRNV 
2021-2027 şi a Studiului de trafic pentru fundamentarea achiziţiei de autobuze 
electrice echipate cu sisteme ITS şi a modernizării, respectiv amenajării unei autobaze 
secundare pentru serviciul de transport public local de persoane în Municipiul 
Zalău, finanţate prin PRNV 2021-2027.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
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Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Odată cu modificările produse în reorganizarea 
agenţiilor de dezvoltare şi, mai ales, prin faptul că autorităţile de management 
funcţionează în cadrul Agenţiei de Dezvoltare Nord-Vest, pentru noi, lucrurile s-au 
simplificat puţin şi relaţia între UAT-uri şi Agenţia de Dezvoltare este mult mai bună. 
De multe ori suntem puşi în situaţia să venim cu anumite coringenduri la ghiduri.
O să creştem autobaza de transport public cu încă 40 de autobuze electrice, dar pe acest 
program avem în achiziţie încă 10 autobuze electrice: 5 de capacitate mai mare, undeva 
la 18 metri şi 5 autobuze de o lungime cuprinsă între 6-8 metri. La baza proiectului 
stau aceste studii pe care trebuie să le promovăm noi astăzi.
Dl consilier Alin Guler - Am văzut că era menţionată intenţia de a creşte ponderea 
călătorilor care folosesc mijloacele de transport în comun, o creştere de vreo 15-20%. 
Cum vă gândiţi să atingeţi această ţintă?
Practic, este aproape o dublare a numărului de călători.
Dl director Dănuţ Curea — După cum bine ştiţi şi spunea şi domnul viceprimar, pe 
lângă cele 10 autobuze electrice, mai achiziţionăm încă 40 pe PNRR. Avem în discuţie 

^ şi constituită Zona Metropolitană de transport şi dorim să extindem transportul local pe 
această zonă pe încă 4 UAT-uri.
Preconizăm că, sigur, acolo am fundamentat, vor creşte numărul de călători, probabil 
cu mult mai mult de 10-20%; practic, asta este ţinta şi, până la finalul anului, va trebui 
să încheiem un nou contract cu S.C. Transurbis S.A. pe această Zonă Metropolitană. 
Asta şi în funcţie de achiziţia autobuzelor, dar ţinta este să avem acest transport 
metropolitan.
Dl consilier Alin Guler - Am rămas cu ideea din ce am citit acolo că această creştere 
făcea referire la transportul interurban, nu la cel metropolitan, ce ne-aţi spus 
dumneavoastră, ci strict la transportul intern, în interiorul oraşului.
Dacă aveţi strict pentru transportul din interiorul oraşului un plan pentru creşterea 
numărului de călători?
Dl preşedinte Teodor Bălăjel — Este normal şi firesc ca prin autobuzele electrice pe 
care le achiziţionăm acum, iar în aproximativ doi ani o să avem 50 de autobuze 

^ electrice, vor fi nişte condiţii civilizate de tranport local, o să venim cu o frecvenţă de 
transport îmbunătăţită pe anumite trasee. Costurile noastre, a tuturor care ne plimbăm 
cu autobuzele versus costurile cu maşinile proprietate personală, vor fi cu totul altele, 
în favoarea transportului local.
Cred că aceste argumente o să sporească numărul de călători.
Trebuie să regândim tot ce înseamnă regulamentul de parcări. Avem în lucru două 
parcări etajate. Vrem să sporim şi numărul de parcări. Gândind lucrurile, cred că putem 
ajunge la aproximativ 4000-5000 locuri de parcare.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea Studiului 
de oportunitate pentru fundamentarea achiziţiei de autobuze electrice, echipate cu 
sisteme ITS pentru transportul public local de persoane în Municipiul Zalău, finanţate 
prin PRNV 2021-2027 şi a Studiului de trafic pentru fundamentarea achiziţiei de
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autobuze electrice, echipate cu sisteme ITS şi a modernizării, respectiv amenajării unei 
autobaze secundare pentru serviciul de transport public local de persoane în municipiul 
Zalău, finanţate prin PRNV 2021-2027.

Se adoptă hotărârea nr. 90

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
27.Proiect de hotărâre privind actualizarea Planului de acţiune al Politicii publice 
privind reducerea deficitului de locuri de parcare şi eficientizarea modului de utilizare 
a parcărilor publice aparţinând domeniului public şi privat al Municipiului Zalău, 
aprobat prin Hotărârea Consiliului Local nr, 165 din 24.05.2018.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Alin Guler - Am văzut măsurile, creşterea la 4 lei/h, suprataxare dacă 
depăşeşti două ore şi aşa mai departe, chiar dacă nu este o măsură populară, din păcate 
asta este soluţia care funcţionează în alte oraşe şi tot în alte oraşe, mai ales în vest, mai 
funcţionează o soluţie şi anume: o gratuitate pentru primele 10-15 min. pe care le 
petreci în parcare şi vă dau două exemple: am de dus o hârtie la Inspectorat, îmi ia 3 
minute să merg din parcare până la Inspectorat. Dacă s-ar implementa această 
propunere venită din partea mea, nu ar mai trebui nici eu, nici alţii care au treburi 
urgente şi scurte de rezolvat, să plătească parcarea, nu ar ţine parcarea ocupată, cum, 
din păcate, se întâmplă acum cu cei care au abonamente şi stau toată ziua în parcare. 
Rugămintea mea este să luaţi în considerare şi ce am sugerat eu, de gratuitatea scurtă 
de parcare.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Este o măsură la care ne putem gândi. Eu cred că 
trebuie să se revină mult mai repede, probabil în fiecare an, cu o reactualizare a 
politicilor publice în ceea ce priveşte locurile de parcare. Aţi văzut dumneavoastră că, 
din anul 2018, am venit în anul 2024 cu această reactualizare.
Aţi văzut la primul proiect de hotărâre în ceea ce priveşte accesul la staţiile de încărcare 

w a autovehiculelor electrice. Observ, din păcate, că în parcarea din spatele primăriei, 
frecvent, sunt cetăţeni care parchează pe locurile de încărcare a autovehiculelor 
electrice.
Mi-aş dori să fim la un aşa nivel de convieţuire, conştiinţă şi sunt de acord: ai parcat 
15 minute, ţi-ai rezolvat problema şi ai plecat.
Nu ar fi rău să implementăm o astfel de propunere pe un tip de parcare, să vedem cum 
funcţionează şi, în funcţie de rezultatele respective, extindem la toate parcările din oraş. 
Este o idee interesantă, putem face o monitorizare pe una dintre parcări.
Dl consilier Alin Guler — Chestia cu civilizaţia de care ar trebui să dăm dovadă fiecare, 
am mai menţionat, cu siguranţă ştiţi şi dumneavoastră, unii oameni sunt civilizaţi din 
cauza educaţiei, iar alţi oameni sunt civilizaţi datorită amenzilor şi acţiunilor pe care 
statul trebuie să le aibă în vedere cu acei cetăţeni care de bună voie nu pricep.
Am mai discutat speţe cu Poliţia Locală care nu vede anumite lucruri, inclusiv în staţia 
de încărcare de care ziceţi dumneavoastră.
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In staţia de lângă Casa Municipală de Cultură, zilnic, este o maşină parcată în staţia de 
autobuz, în unele zile, două maşini. Iar autobuzele care vin de pe strada 22 Decembrie 
- Aghireş, nu pot să intre în staţia de autobuz, deoarece sunt parcate maşini.
Sunt de luni de zile parcate acolo maşinile, toată zoua, deoarece persoana care 
parchează lucrează în clădirea de vis-a-vis de parcare şi nu îl vede nimeni. Sunt chestii 
de civilizaţie, dar unde nu funcţionează civilizaţia trebuie intervenit cu măsuri 
legislative.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind actualizarea Planului 
de acţiune al Politicii publice privind reducerea deficitului de locuri de parcare şi 
eficientizarea modului de utilizare a parcărilor publice aparţinând domeniului public şi 
privat al Municipiului Zalău, aprobat prin Hotărârea Consiliului Local nr. 165 din 
24.05.2018.

Se adoptă hotărârea nr. 91

DI preşedinte Teodor Bălăjel
28.Proiect de hotărâre privind aprobarea Listei de repartizare a locuinţelor pentru tineri, 
destinate închirierii - ANL.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea Listei de 
repartizare a locuinţelor pentru tineri, destinate închirierii - ANL.

Se adoptă hotărârea nr. 92

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
29.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice aferente 
lucrării „Reparaţii capitale tronson drum str. Făgetului - str. Constanţei - str. 
Meteorologiei” din Municipiul Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Vrem să implementăm cât mai repede acest proiect 
de hotărâre. în urma lucrărilor de apă şi canal s-a produs un deranj mare pe străzile 

respective. Cu astfel de implementări vrem să continuăm în tot oraşul, acolo unde 
lucrat la reţeaua de apă şi canal. Sunt nişte proiecte costisitoare, avem un program de 
reabilitare destul de mare şi costisitor, dar vrem să îl ducem la bun sfârşit în acest an. 
Avem şi un program în ceea ce priveşte finalitatea implementării proiectului de apă şi 
canal, undeva până în luna iulie ar trebui să finalizăm tot ce înseamnă proiectul POIM, 
sper să reuşim acest lucru.

s-a
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Dorim să intervenim cu lucrări care să îi mulţumească atât ca şi calitate, cât şi ca aspect, 
ca şi funcţionalitate, deoarece este nevoie să avem un oraş cu o mobilitate cât mai bună. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
documentaţiei tehnico-economice aferente lucrării „Reparaţii capitale tronson drum 
str. Făgetului - str. Constanţei - str. Meteorologiei” din Municipiul Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 93

Dl preşedinte Teodor Bălăjel 
Diverse
Dna consilier Gabriela Olar - Aş vrea să revin cu o rugăminte, solicitare, nici nu ştiu 
cum să îi spun, către S.C. Citadin S.R.L. pentru realizarea unui ţarc pentru câinii care 
sunt în adăpostul de câini fără stăpân.
Am înţeles, îi capturăm, îi eutanasiem, dar acei căţei stau efectiv în boxe până sunt 
eutanasiaţi. Nu este o investiţie mare, nu cred că este complicat, am văzut că spaţiu 
există acolo, s-ar putea face un ţarc, să stea cât de cât în aer liber.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Am notat propunerea dumneavoastră.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
Dacă nu mai simt alte discuţii, declar şedinţa închisă, vă mulţumesc pentru participare 
şi vă doresc o zi frumoasă!

CONTRASEMNEAZĂ 
SECRETAR G^RAL, 

MARINA-BIi^^CĂ^AZACAŞ

PREŞEDINTE DE ŞEDI^ 
TEODOE-BĂEÂJEL

întocmit,
consilier - Flărina Capota
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